
 

 

 

 

Verslag Vergadering 19 mei 2021 
 
Aanwezig: allen en van 19.45 tot 20.15 uur tevens wethouder Bert Koops 

 

1.Opening en welkom. 

De voorzitter heet allen welkom en complimenteert de leden met de vele werkzaamheden van 

deze maand. 

 

2. Vaststellen agenda. 

Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag a. Participatieraad 21 april. 

Bij punt 6 (brief Platform 31) wordt Woningstichting geschrapt. De consultatieavond met de ad-

viesraden (punt 5) is nog niet doorgegaan. Het verslag wordt vastgesteld 

                  b. Overleg DB met gemeente 10 mei. 

Wordt voor kennisgeving aangenomen. De Q1 rapportage van de afdeling Samenleving zal 

naar de leden worden verzonden evenals het inmiddels ontvangen overzicht rond de begro-

tingspost Jeugd. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

a. Brede welzijnsorganisatie. Komt aan de orde bij gesprek met wethouder. 

b. Reactie gemeente op ons advies TONK: voor kennisgeving aangenomen. 

c. Voorzitterscursus bij Koepelorganisatie. Ad en Kees hebben daaraan deelgenomen. 

Was zinvol, ook vanwege uitwisseling van ervaringen. Als raad moeten we meer organi-

saties uitnodigen, bij voorbeeld iedere maand een andere. De raad onderschrijft dit, 

maar we moeten dan niet de actualiteit uit het oog verliezen. De voorzitter zegt, dat het 

DB een voorstel zal doen voor de volgende vergadering, bij voorbeeld een professio-

nele gehandicaptenorganisatie. 

Gesproken wordt ook over het idee om onze vergadering geheel of gedeeltelijk open-

baar te maken. Dat zou dan met een tijdklok moeten gebeuren, is de gedachte en we 

moeten ervoor waken, dat we geen platform worden voor individuele belangen. 

Een andere gedachte is nog om als raad werkbezoeken af te leggen, dus naar de sa-

menleving toe te gaan, of om een nieuwsbrief op te stellen.  

Het werkgroepje, bestaande uit Kees, Miriam en Fons komt binnenkort bij elkaar om 

een voorstel te doen voor de volgende vergadering. 

d. Levering gegevens nevenactiviteiten. De secretaris vraagt een ieder om on-line deze 

activiteiten in te vullen. Miriam stuurt nog tijdens de vergadering het formulier door. 

e. Zoom-bijeenkomst 27 mei over “wonen voor mensen met fysieke beperking”. Fons en 

Matthijs krijgen de uitnodiging. 
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5. Gesprek met wethouder Koops. 

De voorzitter heet de wethouder welkom en zegt, dat enkele leden een aantal vragen hebben, 

die deels al te voren zijn doorgezonden. 

a. Edwin heeft een aantal vragen rond de adviesaanvraag “Bespreeknotitie Jeugdhulp”. 

Weth. Koops hecht veel waarde aan een advies van de Praad voordat een voorstel in 

het college komt. Juridische uitspraken kunnen leiden tot een generieke oplossing. Hij 

wil graag de opvatting van de Praad vernemen. Het tijdpad is echter erg krap. Weth. 

Koops heeft dat ook gezien en besloten om de behandeling over de vakantie heen te 

tillen. Hij ziet het voorstel niet als een bezuinigingsinstrument. Er wordt aangegeven, 

dat er nu een kans ligt om de burger centraal te stellen. Het wordt op prijs gesteld, dat 

er nu meer ruimte komt om met een goed onderbouwd advies te komen en de voorzitter 

concludeert, dat de juni-vergadering hiervoor zal worden gebruikt. Op een desbetref-

fende vraag zegt de wethouder, dat het contract met Van Montfoort tot 1 januari 2022 

loopt en dat er in regionaal verband zal worden aanbesteed. 

b. Brede welzijnsorganisatie. Gevraagd wordt naar de stand van zaken. De heer Koops 

verwijst naar de ontvangen mail van de heer Stofmeel. Hij is van mening, dat er rond dit 

dossier veel belangen spelen. En daarom moet het met belanghebbende partijen wor-

den uitgewerkt, rekening houdend met een sterke verankering van Welzijn Putten. Er 

komen twee adviesmomenten: in juni/juli (bespreeknotitie) en in herfst (besluitvorming). 

Binnen enkele weken krijgen we nadere informatie om daarop te reageren. 

c. Activiteiten voor jongeren met fysieke en/of psychische beperking. 

Gevraagd wordt of Jong Putten hierbij kan worden ingeschakeld. De wethouder rea-

geert hierop positief. De onlangs ontvangen rijksbijdrage was vooral toegespitst op spe-

cifieke corona-maatregelen voor jongeren. Daaraan zouden jongeren met een 

beperking mee moeten doen. De organisaties zouden hierbij meer moeten worden be-

trokken, wordt gesteld. De heer Koops neemt dat mee naar de afdeling. De voorzitter 

verneemt graag informatie over initiatieven. 

d. Fonds bijzondere noden. 

Er zouden in de samenleving nogal wat mensen zijn, die de tandarts niet kunnen beta-

len. Is dat ook in Putten het geval en is er voldoende geld in het fonds? De wethouder 

kent het genoemde fonds onvoldoende, maar heeft geen signalen gekregen, dat er een 

probleem in Putten zou bestaan. Er is een “Regeling hogere zorgkosten” waarop een 

beroep kan worden gedaan. 

e. Woningbouw voor mensen met fysieke beperking/Beschermd wonen. 

Welke verdeelsleutel komt er voor deze doelgroep, is de vraag, zeker gelet op de ex-

treem lange wachttijd voor een sociale huurwoning. De heer Koops antwoordt, dat Flex-

wonen een mogelijkheid is, die het college voorstelt. Echter, de reacties van 

omwonenden zijn nog niet bemoedigend. Er wordt te weinig gebouwd voor de doelgroe-

pen “Beschermd wonen” en “Kortstondige opvang”, waarbij Putten ook een bijdrage 

voor de regio moet leveren; het is een complexe zaak. Het college probeert zo veel mo-

gelijk te realiseren.  

f. Open sportparken. 
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Hiermee kan de promotie van bewegen worden vergroot. Vanuit onze raad wordt ge-

pleit om bij de invulling van dit onderwerp de sportscholen en sportverenigingen te be-

trekken. De bestaande sporthallen moeten toekomstbestendig zijn. 

De wethouder reageert, dat de verenigingen zuinig zijn op de sportparken, maar ze rea-

liseren zich ook, dat de parken breder gebruikt zouden kunnen worden. Sport wordt 

steeds belangrijker in de Puttense samenleving. 

De wethouder is blij met de inbreng van de Participatieraad en vindt het van groot belang dat 

we gelijk optrekken. Hij acht de Participatieraad een belangrijke partij in de plaatselijke samen-

leving. 

De voorzitter dankt de heer Koops voor zijn betrokkenheid met de raad en zijn inbreng van he-

den avond. 

 

6. Advies “Eigen bijdrage WMO-producten”. 

Het advies wordt, na een aanpassing van de laatste alinea, vastgesteld en naar de gemeente 

verzonden door de secretaris. 

 

7. Concept-advies “Bespreeknotitie Jeugdhulp”. 

De voorzitter geeft aan, dat we nu meer tijd krijgen om te reageren en dus kunnen de aange-

voerde punten worden omgezet in een concept-brief; aanvullende informatie van de gemeente 

zal worden meegenomen. Fennie vraagt ook aandacht voor de PGB in relatie tot de zorg door 

ouderen en mogelijke irritaties die kunnen ontstaan. De leden zullen bouwstenen voor het ad-

vies doorgeven aan Edwin. 

 

8. Strategische vraagstukken afdeling Samenleving. 

Vanuit de raad wordt aangegeven, dat gemist worden de onderwerpen “voorlichting en commu-

nicatie “ en discriminatie. Fons maakt een opzet voor een concept-reactie, die in juni aan de 

orde komt. 

 

9. Jaarverslag 2020. 

Met een kleine redactionele aanpassing wordt het vastgesteld. Afgesproken wordt, dat het jaar-

verslag in de Puttenaer zal worden gepubliceerd. 

 

10. Public Relations. 

Het overleg met WIJ Putten is goed verlopen. Men had zich goed voorbereid en was geïnteres-

seerd in onze positie. We moeten duidelijk aangeven waarvoor we staan. 

 

11. Vanuit de werkgroepen. 

Rond “scholing en vorming” hoopt Fennie in juni met een voorstel te komen. 

Er wordt terug gekomen op de eerder gevoerde discussie inzake huisvesting voor mensen met 

een beperking. In het coalitieakkoord staat het een en ander; alleen is er nog geen uitvoering 

aan gegeven. Het zou een project moeten worden. Bij het opstellen van ons (ongevraagd) ad-

vies zou de VAC moeten worden betrokken. De voorzitter stelt voor om de VAC uit te nodigen 

in onze vergadering om tot een gezamenlijk advies te komen. Matthijs Maakt een opzet voor 

een tussentijdse bespreeknotitie. 
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12. Rondvraag. 

Matthijs zal aanwezig zijn op 23 juni in Stroud voor het Luisterend oor. 

Het juiste mailadres van Fons voor de participatieraad is met gmail.com. 

Edwin vraagt hoe de procedure is rond het maken van een advies vanuit de werkgroepen. De 

voorzitter geeft aan, dat bij het aantreden van de nieuwe secretaris is afgesproken, dat de coor-

dinator verantwoordelijk is voor het advies en dat opstelt. Na vaststelling door de raad zorgt de 

secretaris voor de verzending naar de gemeente Putten. 

Miriam wordt bedankt voor haar bereidheid om deel te nemen aan de werkgroep Participatie. 

De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering met dank voor de inbreng van een ieder. 

 


